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Zápisnica 

Zo zasadnutia OZ v Šuňave č. 3, ktoré sa konalo  

dňa 28. marca  2019 
 

Prítomní:        

Stanislav Kubaský  - starosta obce 

Mgr. Henrich Barilla  

Marián Cvaniga 

Matúš Cvaniga 

Miroslav Čuba 

Ing. Ján Fridman 

Ján Gorka 

Ing. Mária Ilenčíková 

Martin Mišianik 

Zamestnanci: 

 Ing. Katarína Handzušová  -  správa daní a poplatkov 

 Ing. Anna Vilimová          -   zapisovateľka 

 Martina Štrbková               -   kultúrny pracovník 

 Ing. Anna Sedláková         -  ekonóm obce 

Hlavná kontrolórka obce: Mgr. Alena Zajacová 

 

Ďalej boli prítomní občania z obce podľa priloţenej prezenčnej listiny. 

 

Program: 
1. Otvorenie. 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 

3. Správa hlavnej kontrolórky o vykonaných kontrolách. 

4. Štatút obce Šuňava – návrh. 

5. Rokovací poriadok obecnej rady – návrh. 

6. Rokovací poriadok obecného zastupiteľstva - návrh. 

7. Dodatok č. 2 k zmluve o zabezpečení systému združeného nakladania s odpadmi 

z obalov ( firma Natur-pack, a.s.) 

8. Výpočet poplatku za TKO. 

9. Dodatok č. 1 k zmluve o poskytovaní služieb v odpadovom hospodárstve s firmou 

Brantner Poprad, s.r.o.  

10. Rozšírenie kamerového systému v obci. 

11. Kúpa defibrilátora. 

12. Návrh VZN č. 1/2019 o výške príspevkov na čiastočnú úhradu výdavkov v školách 

a školských zariadeniach zriadených obcou Šuňava. 

13. Zmena a doplnok č. 1 Územného plánu obce Šuňava. 

14. Návrh VZN č. 2/2019, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť územnoplánovacej 

dokumentácie „Zmena a doplnok č. 1 Územného plánu obce Šuňava“. 

Pozn.: Grafický návrh Zmeny a doplnku č. 1 Územného plánu obce Šuňava je 

k nahliadnutiu v zasadačke OcÚ Šuňava v úradných hodinách. 

15. Komunitný plán sociálnych služieb 2018-2022. 

16. Súťaž CTIF vo Švajčiarsku. 

17. Obecný futbalový klub Šuňava – obstaranie striedačiek. 

18. Informácia o ukončení nájmu obecnej budovy s. č. 256. 
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19. Interpelácie poslancov. 

20. Rôzne. 

21. Diskusia. 

22. Záver. 

Úvod 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva sa konalo podľa harmonogramu rokovaní OZ. 

Prítomní boli všetci poslanci obecného zastupiteľstva, starosta obce, hlavná 

kontrolórka, niektorí pracovníci obecného úradu a občania z obce. 

Zasadanie sa začalo o 17,00 hodine v zasadacej miestnosti obecného úradu. Otvoril ho 

starosta obce Stanislav Kubaský.  

BOD č. 1 

 

V úvode všetkých prítomných privítal starosta obce Stanislav Kubaský. Predniesol 

návrh programu rokovania OZ. K návrhu mala pripomienku poslankyňa Ing. M. Ilenčíková, 

ktorá navrhla doplniť bod programu o informáciu z výberového konania riaditeľa ZŠ s MŠ 

Šuňava. Starosta reagoval, ţe o tejto skutočnosti bude informovať predseda Rady školy, Ing. 

Ján Fridman, v bode „Rôzne“. Ďalšie pripomienky k návrhu programu neboli a poslanci 

uvedený program schválili.   

BOD č. 2 Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

 

Po privítaní starosta obce určil zapisovateľa zasadnutia Ing. Annu Vilimovú 

a overovateľov zápisnice Matúša Cvanigu a Miroslava Čubu. Poslanci následne hlasovali za 

návrhovú komisiu v zloţení Marián Cvaniga a Ing. Mária Ilenčíková.  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

určenie 

a) zapisovateľa OZ: Ing. Anna Vilimová 

b) overovateľov zápisnice: Matúš Cvaniga, Miroslav Čuba  

B: volí 

návrhovú komisie v zloţení: Marián Cvaniga, Ing. Mária Ilenčíková                              

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing.M. Ilenčíková, J.Gorka, 

Ing. J. Fridman, M. Mišianik 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 20/2019 bolo schválené. 
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BOD č. 3 Správa hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách.  
 

V tomto bode vystúpila hlavná kontrolórka obce Mgr. Alena Zajacová. Predniesla 

svoju správu z vykonaných kontrol. Hovorila o kontrole plnení uznesení zo zasadania OZ č. 2 

č. 7-19/2019. K niektorým bodom k plneniu uznesení jej vystúpenie doplnil aj starosta obce.  

Po jej vystúpení nasledovala rozprava k uvedenému bodu. V rozprave neboli 

príspevky a preto poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

Správu hlavnej kontrolórky obce Šuňava o vykonaných kontrolách.  

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 21/2019                            

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing.M. Ilenčíková, J.Gorka, 

Ing. J. Fridman, M. Mišianik 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 21/2019 bolo schválené. 

BOD č. 4 Štatút obce Šuňava 

 

V tomto bode predniesol starosta obce návrh Štatútu obce Šuňava. Hovoril, ţe 

posledná verzia tohto dokumentu je z roku 2012. V minulom roku prešiel rozsiahlou novelou 

zákon o obecnom zriadení, a preto bolo potrebné zosúladiť Štatút obce s uvedeným zákonom. 

V rozprave k danému dokumentu neboli príspevky a preto poslanci hlasovali za návrh 

uznesenia:  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

Návrh Štatútu obce Šuňava 

B: vydáva 

Štatút obce Šuňava 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 22/2019                              

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing.M. Ilenčíková, J.Gorka, 

Ing. J. Fridman, M. Mišianik 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum :  3/5 väčšina všetkých poslancov  OZ  

Uznesenie č. 22/2019 bolo schválené. 

BOD č. 5 Rokovací poriadok obecnej rady 

 

 V tomto bode sa poslanci venovali  návrhu Rokovacieho poriadku obecnej rady. Tento 

dokument vychádza aj z úpravy povinností Obecnej rady v Štatúte obce. V rozprave k návrhu 

tohto dokumentu neboli pripomienky a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 
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Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 14 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p.  

A: prerokovalo 

Návrh Rokovacieho poriadku obecnej rady 

B: vydáva 

Rokovací poriadok Obecnej rady v Šuňave 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 23/2019 

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing.M. Ilenčíková, J.Gorka, 

Ing. J. Fridman, M. Mišianik 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum :    nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov OZ      

Uznesenie č. 23/2019 bolo schválené. 

BOD č. 6 Rokovací poriadok obecného zastupiteľstva 

 

 V tomto bode poslancom predniesol starosta obce návrh Rokovacieho poriadku 

obecného zastupiteľstva. Návrh poslanci dostali spolu s materiálmi na zasadanie OZ.  

Rozprava: 

V rozprave vystúpila poslankyňa Ing. M. Ilenčíková, ktorá sa pýtala či podľa tohto návrhu uţ 

pozvánka na OZ nebude obsahovať program rokovania, pretoţe v predchádzajúcom 

rokovacom poriadku sa pozvánke venoval celý §. Na to reagoval starosta obce, ţe stále to 

platí. Ďalej sa poslankyňa pýtala na §8 ods. 9. Ďalšie príspevky do rozpravy uţ neboli.  

Poslanci k návrhu hlasovali za uznesenie:  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 12 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p.  

A: prerokovalo 

Návrh Rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva obce Šuňava 

B: vydáva 

Rokovací poriadok Obecného zastupiteľstva obce Šuňava 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 24/2019 

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing.M. Ilenčíková, J.Gorka, 

Ing. J. Fridman, M. Mišianik 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 24/2018 bolo schválené. 

BOD č. 7 Dodatok č. 2 k zmluve o zabezpečení systému združeného nakladania 
s odpadmi z obalov (firma Natur-pack, a.s.) 

 

 V tomto bode vystúpila pracovníčka obce Ing. Katarína Handzušová s dôvodovou 

správou k tomuto bodu. Vzhľadom na legislatívne zmeny, ku ktorým došlo od 01.01.2019 bol 

vypracovaný Dodatok č. 2 k Zmluve o zabezpečení systému zdruţeného nakladania 

s odpadmi z obalov zo dňa 29.06.2016 medzi firmou NATUR-PACK, a.s. Bratislava a obcou 
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Šuňava. V dodatku sú zohľadnené zmeny podľa zákona 329/2018 Z.z. o poplatkoch za 

uloţenie odpadov. Najvýraznejšou zmenou je doplnenie ods. 9.1. ods. 9.1.1, ktorý sa týka 

kontroly skutočného zloţenia zbieranej zloţky komunálneho odpadu v zbernej nádobe pre ňu 

určenej. Ak sa zistí, ţe jej obsah zahŕňa inú zloţku kom. odpadu, neţ má byť v zbernej 

nádobe a to v rozsahu nad prípustnú mieru znečistenia ustanovenú v prílohe č. 8a Zákona 

o odpadoch (45 % pre rok 2019, 40 % pre rok 2020, 35 % pre rok 2021), za nakladanie s takto 

vyzbieranou zloţkou KO v uvedenej nádobe zodpovedá obec.  

 V rozprave k tomuto bodu starosta obce reagoval, ţe Dodatok uţ podpísal, nakoľko sa 

nejedná o finančné prostriedky iba o úpravu podmienok pôvodnej zmluvy. Ďalšie príspevky 

k uvedenému bodu programu neboli a tak poslanci hlasovali za návrh uznesenia:  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava v súlade s § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

informáciu o podpise Dodatku č. 2 k zmluve o zabezpečení systému zdruţeného nakladania 

s odpadmi z obalov s firmou Natur-pack, a.s. 

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing.M. Ilenčíková, J.Gorka, 

Ing. J. Fridman, M. Mišianik 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

Nehlasovali:   

  Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 25/2019 bolo schválené. 

BOD č. 8 Výpočet poplatku za uloženie TKO 

 

 V tomto bode programu opäť vystúpila pracovníčka obce Ing. Handzušová 

s dôvodovou správou.  Pracovníčka v dôvodovej správe uvádza; obce v zmysle zákona č. 

329/2018 Z.z. o poplatkoch za uloţenie odpadov a o zmene a doplnení zákona č. 587/2004 

Z.z. o Environmentálnom fonde a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov, mali za predchádzajúci rok 2018 vypočítať úroveň vytriedenia kom. odpadov. Pre 

výpočet úrovne vytriedenia kom. odpadov bol stanovený postup výpočtu podľa prílohy č. 2 

k zákonu o poplatkoch za uloţenie odpadov. Hmotnosť vytriedených kom. odpadov obce 

Šuňava v roku 2018 je 133 470 kg. Hmotnosť zmesového kom. odpadu za rok 2018 je 

276 450 kg. Celková hmotnosť kom. odpadov v roku 2018 je 409 920 kg. Úroveň 

vytriedených odpadov v obci Šuňava je podľa skutočnosti roka 2018 t.j. 32,56 %. Podľa 

uvedeného % vytriedených odpadov bude obec v roku 2019 platiť poplatok za uloţenie 

odpadu vo výške 8,-- eur/t.  Podľa prílohy č. 1 nariadenia pri nezmenenej úrovni vytriedenia 

kom. odpadov v roku 2020 to bude aţ 13,-- eur/t a v roku 2021 a nasl. roky to bude aţ 22,-- 

eur/t. V roku 2018 sme platili 5,04 eur/t. Akú výšku poplatku budeme platiť v budúcich 

rokoch záleţí len od nás ako presvedčíme seba a našich spoluobčanov, aby čím viac triedili 

a hlavne triedili kvalitnejšie. Čím vyššie % vytriedenia, tým niţší poplatok za uloţenie 

odpadu. Nové pravidlá majú viesť k vytvoreniu motivačného faktora pre triedený zber 

a zvýšenie recyklácie komunálnych odpadov. Po prednesení dôvodovej správy nasledovala 

rozprava k uvedenému bodu. Poslanec Marián Cvaniga sa pýtal ako stojí obec s projektom 

kompostérov. Starosta reagoval, ţe obec musí opakovať verejné obstarávanie na dodávateľa 

kompostérov, nakoľko pôvodný vysúťaţený dodávateľ odstúpil od zmluvy z dôvodu 

neschopnosti dodať kompostéry v poţadovanom mnoţstve a  termíne. Taktieţ obec poţiadala 

riadiaci orgán Ministerstva ŢP o predĺţenie termínu ukončenia projektu. Ţiadosť je schválená 
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a termín bol predĺţený na júl/2019. Ďalšie príspevky v rozprave neboli a poslanci hlasovali za 

návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava v súlade s § 11 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

informáciu o výpočte poplatku za uloţenie TKO 

podľa Prílohy č. 1 k Uzneseniu č. 26/2019 

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing.M. Ilenčíková, J.Gorka, 

Ing. J. Fridman, M. Mišianik 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

Nehlasovali:   

  Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 26/2019 bolo schválené. 

BOD č. 9 Dodatok č. 1 k zmluve o poskytovaní služieb v odpadovom hospodárstve 
s firmou Brantner Poprad, s.r.o. 

 

 V tomto bode sa poslanci venovali Dodatku č. 1 k Zmluve o poskytovaní sluţieb 

v odpadovom hospodárstve s firmou Brantner Poprad, s.r.o. . Dôvodová správa spolu 

s fotokópiou dodatku boli poslancom doručené s materiálmi na zasadanie.  

 V dôvodovej správe, ktorú vypracovala Ing. Handzušová sa uvádza; Firma Brantner, 

s.r.o. Poprad vypracovala Dodatok č. 1 k Zmluve o poskytovaní sluţieb v odpadovom 

hospodárstve č. 1/POH-a/2014. Podľa prílohy č. 1 sa mení cena za zneškodnenie kom. odpadu 

na skládke z 31,8 eur/t na 36,-- eur/t. Mnoţstvo zmesového odpadu v našej obci má stúpajúcu 

tendenciu. Kým v roku 2017 sme vyviezli 252,55 t zmesového kom. odpadu, v roku 2018 to 

bolo uţ 276,45 t, t.j. o 23,9 t viac. Kaţdý si môţe vypočítať o koľko viac budeme platiť 

v roku 2019 ak sa hmotnosť zmesového kom. odpadu nezníţi.  

Ďalej cena za mobilnú zberňu nebezpečného odpadu sa zvýšila zo 60 eur na 200 eur za 1 

odvoz. Zvýšila sa aj cena za zneškodnenie nebezpečného odpadu katal. číslo 200105 

a 200126. V našej obci sa vyzbiera len malé mnoţstvo týchto nebezpečných odpadov.  

Nasledovala rozprava k tomuto bodu. Starosta reagoval, ţe zberňu na nebezpečný odpad stačí 

len raz do roka, nakoľko máme v zbernom dvore kontajner, do ktorého sa sústreďujú nebezp. 

odpady počas celého roka. Ďalšie príspevky v rozprave uţ neboli a tak poslanci hlasovali za 

návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava v súlade s § 11 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

Dodatok č. 1 k zmluve o poskytovaní sluţieb v odpadovom hospodárstve s firmou Brantner 

Poprad, s.r.o. 

B: žiada 

starostu obce podpísať Dodatok č. 1 k zmluve o poskytovaní sluţieb v odpadovom 

hospodárstve s firmou Brantner Poprad, s.r.o. 

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing.M. Ilenčíková, J.Gorka, 

Ing. J. Fridman, M. Mišianik 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   
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Nehlasovali:   

  Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 27/2019 bolo schválené. 

BOD č. 10 Rozšírenie kamerového systému v obci 

 

 V tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Poslancov informoval 

o vyčíňaní vandalov v parku na Trojičnom námestí, konkrétne na nových detských 

hojdačkách a taktieţ hovoril o iných prípadoch poškodzovanie obecného majetku. Starosta 

preto navrhuje doplniť kamerový systém o ďalšie kamery, ktoré budú nápomocné nielen pri 

odhaľovaní takéhoto poškodzovania, ale aj budú plniť výstraţnú funkciu pre mládeţ či iných 

vandalov. Doplniť kamery navrhuje na prečerpávaciu stanicu, čističku odpadových vôd, 

materskú školu a ak finančné a technické prostriedky umoţnia aj kameru na kultúrny dom.  

V rozprave poslanci v tomto bode podporili pozitívne takýto návrh, nakoľko je to správne 

preventívne opatrenie. Ďalšie pripomienky neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia:  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava v súlade s § 11 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

Informáciu o potrebe ďalšieho rozšírenia kamerového systému v obci na rizikových miestach 

v obci. 

B: schvaľuje 

a) rozšírenie kamerového systému v obci o 4 kamery – prečerpávacia stanica, čistička 

odpadových vôd,  materská škola a kultúrny dom ak to technické podmienky dovolia, 

b) finančné prostriedky na rozšírenie kamerového systému v obci vo výške 2000,-- €. 

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing.M. Ilenčíková, J.Gorka, 

Ing. J. Fridman, M. Mišianik 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

Nehlasovali:   

  Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 28/2019 bolo schválené. 

 

BOD č. 11 Kúpa defibrilátora 

 

 V tomto bode opäť vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský a poslancom predniesol 

návrh na zakúpenie defibrilátora. Na nákup tohto prístroja dostal poţiadavku od predsedu 

DHZO Šuňava a aj od predsedníčky miestneho spolku Červeného kríţa.  

Ide o prenosné zariadenie, ktoré môţe zachrániť ţivot do príchodu rýchlej záchrannej sluţby. 

Poslancom hovoril koľko stoja defibrilátory, ţe sú rôzne druhy a určite sa pri zabezpečovaní 

bude radiť aj s odborníkmi.  Nasledovala rozprava k tomuto bodu. Poslanci hlavne hovorili 

o tom, ţe ak sa prístroj zakúpi, je potrebné ho dať na také miesto, aby bol prístupný kaţdému. 

Určite nie „pod zámok“ do budovy či uţ hasičskej zbrojnice alebo obecného úradu. Starosta 

hovoril, ţe určite bude potrebné k defibrilátoru zakúpiť aj kameru, ktorá bude snímať osobu, 

ktorá ho zoberie. Niektoré prístroje sa dajú zakúpiť aj so skrinkou, ktorá v prípade otvorenia 

začne zvukom signalizovať otvorenie a pod. Sú rôzne moţnosti. To, kde sa po zakúpení  

prístroj umiestni, zastupiteľstvo môţe neskôr navrhnúť a rozhodnúť. Poslanci na návrh na 
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zakúpenie prístroja nemali námietky. Tento prístroj majú aj v niektorých obciach a mestách. 

Po ukončení rozpravy poslanci hlasovali za návrh uznesenia:  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava v súlade s § 11 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

zakúpenie defibrilátora podľa navrhovaných technických parametrov. 

B: schvaľuje 

finančné prostriedky na kúpu vo výške 3000,-- €. 

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing.M. Ilenčíková, J.Gorka, 

Ing. J. Fridman, M. Mišianik 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

Nehlasovali:   

  Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 29/2019 bolo schválené. 

 

BOD č. 12 Návrh VZN č. 1/2019 o výške príspevkov na čiastočnú úhradu výdavkov 
v školách a školských zariadeniach zriadených obcou Šuňava 

 

K návrhu VZN č. 1/2019 poslancom bola prednesená dôvodová správa, ktorú prečítala 

pracovníčka obce Ing. A. Vilimová. Správu spracovala Základná škola s materskou školou 

Šuňava a bola poslancom doručená spolu s materiálmi na zastupiteľstvo. Uvedený návrh VZN 

rieši zmenu vo výške poplatku za pobyt dieťaťa v materskej škole – celodenný pobyt dieťaťa 

10,-- eur, celodenný pobyt dieťaťa, ktoré ţije v rodine, ktorej príjem je pod hranicou 

ţivotného minima 5,-- eur a celodenný pobyt dieťaťa, ktoré ţije v rodine v hmotnej núdzi sa 

príspevok neplatí. Ďalej sa zmena týka dotácie na stravu – obedy zadarmo od septembra 2019, 

pre ţiakov základnej školy a pre deti v MŠ predškolákov (uţ od 01.01.2019), taktieţ VZN 

upravuje ceny stravného pre cudzích stravníkov. Od 01.07.2019 uţ moţnosť odberu stravy 

externými stravníkmi nebude moţný z dôvodu vyťaţenosti školskej kuchyne a jedálne 

stravovanými ţiakmi školy. Poslanci v rozprave k uvedenému návrhu VZN nemali 

pripomienky a tak hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

Návrh VZN č. 1/2019 o výške príspevkov na čiastočnú úhradu výdavkov v školách 

a školských zariadeniach zriadených obcou Šuňava, 

B: vydáva 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2019 o výške príspevkov na čiastočnú úhradu výdavkov 

v školách a školských zariadeniach zriadených obcou Šuňava 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 30/2019 

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing.M. Ilenčíková, J.Gorka, 

Ing. J. Fridman, M. Mišianik 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   
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Nehlasovali:   

  Potrebné kvórum :  3/5 väčšina prítomných poslancov  

Uznesenie č. 30/2019 bolo schválené. 

BOD č. 13 Zmena a doplnok č. 1 Územného plánu obce Šuňava 

 

K tomuto bodu hovoril starosta obce Stanislav Kubaský. Poslanci spolu s materiálmi na 

zastupiteľstvo dostali dôvodovú správu k územnoplánovacej dokumentácii a k návrhu VZN č. 

2/2019. Dôvodovú správu predniesol starosta obce, vypracovala ju Ing. arch. Jarmila 

Vojtaššáková.  

Po prednesení dôvodovej správy nasledovala rozprava k bodu. V rozprave starosta 

upozornil na preklep v tabuľkovej časti návrhu VZN č. 2/2019 v bode 15. Ďalej sa poslanci 

informovali o termíne účinnosti uvedenej zmeny a doplnku Územného plánu. Nakoľko ďalšie 

príspevky v rozprave uţ neboli poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo podľa  § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov a § 26 ods. 3, § 28 zákona č. 50/1976 Zb. v znení neskorších predpisov   

A: berie na vedomie 
1. správu o prerokovaní návrhu „Zmena a doplnok č. 1 Územného plánu obce Šuňava“  

vypracovanú  odborne  spôsobilou  osobou  na zabezpečovanie obstarávania ÚPD a ÚPP  Ing. 

arch.  Jarmily Vojtaššákovej. 

2.  výsledky prerokovania návrhu „Zmena a doplnok č. 1 Územného plánu obce Šuňava“.  

3.  výsledok preskúmania návrhu „Územný plán obce Šuňava  – Z a D č. 1 Okresným úradom 

v  Prešove – odborom výstavby  a bytovej politiky vyjadrený v stanovisku č.  OÚ-PO-

OVBP1-2018/44098/110549   zo dňa 22.11.2018 

B: súhlasí  
s návrhom na rozhodnutie o stanoviskách, pripomienkach a námietkach vznesených v procese 

prerokovania návrhu „Zmena a doplnok č. 1 Územného plánu obce Šuňava“ 

C: schvaľuje 
Návrh územnoplánovacej dokumentácie „Zmena a doplnok č. 1 Územného plánu obce 

Šuňava“ spracovaný  Arkáda, projektová kancelária,  Levočská 866, 058 01 Poprad, hlavný 

riešiteľ:  Ing. arch. Ivan Smolec registračné číslo SKA 0561 AA), v rozsahu textovej časti –

sprievodná správa zmeny a doplnku č. 1, ktorej súčasťou je zmena záväznej časti /zmeny sú 

vyznačené v úplnom znení záväznej časti ÚPN O), grafická časť formou náloţiek na   

 - výkres č. 2 Výkres priestorového usporiadania a funkčného vyuţívania katastrálneho  

územia obce (M 1:10 000),  

- výkres č. 3 Komplexný návrh priestorového usporiadania a funkčného vyuţívania 

zastavaného územia (M 1:5 000), 

- výkres č. 4a Výkres verejného technického vybavenia: zásobovanie pitnou vodou, 

odkanalizovanie, vodné toky (M 1:5 000) 

- výkres č. 4b Výkres verejného technického vybavenia: zásobovanie elektrickou 

energiou a plynom, telekomunikácie (M 1:5 000) 

- výkres č. 5 Výkres verejného dopravného vybavenia (M 1:5 000), 

- výkres č. 6 Vyhodnotenie dôsledkov stavebných a iných zámerov na 

poľnohospodársku pôdu (M 1:5 000) 

- výkres č. 7 Výkres verejnoprospešných stavieb a opatrení vo verejnom záujme (M 

1:5 000)                                                                                                       

D: žiada 

1. vyhotoviť o obsahu zmeny a doplnku územného plánu obce registračný list, ktorý spolu 

s kópiou uznesenia o schválení doručiť Ministerstvu dopravy a výstavby SR 

                                                                          Zodpovedný : starosta, obstarávateľ 
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                                                                        Termín: do 3 mesiacov od schválenia 

2. označiť dokumentáciu zmeny a doplnky územného plánu obce schvaľovacou doloţkou                                                              

                                                                       Zodpovedný : starosta, obstarávateľ  

                                                                       Termín: do 3 mesiacov od schválenia 

3.uloţiť zmeny a doplnky územného plánu obce v obci a na Okresný úrad v sídle kraja 

                                                                        Zodpovedný :  starosta, obstarávateľ                                                                                         

                                                                       Termín : 3 mesiace 

 

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing.M. Ilenčíková, J.Gorka, 

Ing. J. Fridman, M. Mišianik 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

Nehlasovali:   

  Potrebné kvórum :  3/5 väčšina prítomných poslancov  

Uznesenie č. 31/2019 bolo schválené. 

 

BOD č. 14 Návrh VZN č. 2/2019, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť územnoplánovacej 
dokumentácie „Zmena a doplnok č. 1 Územného plánu obce Šuňava“ 

 

Tento bod nadväzuje na Bod č. 13 a dôvodová správa bola prednesená spoločne 

s predchádzajúcim bodom. Poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo podľa §11 ods. 4 písm. g a § 6 zákona č.369/1990 Zb. v znení 

neskorších predpisov a § 27 zákona č. 50/1976 Zb. v znení neskorších predpisov  

uznáša sa a vydáva 

Všeobecne záväzné nariadenie, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť územnoplánovacej 

dokumentácie „Zmena a doplnok č. 1 Územného plánu obce Šuňava“. 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 32/2019 

 

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing.M. Ilenčíková, J.Gorka, 

Ing. J. Fridman, M. Mišianik 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

Nehlasovali:   

  Potrebné kvórum :  3/5 väčšina prítomných poslancov  

Uznesenie č. 32/2019 bolo schválené. 

 

BOD č. 15 Komunitný plán sociálnych služieb obce Šuňava 2018-2022 

 

 V tomto bode poslanci rokovali o návrhu strategického dokumentu obce Komunitný 

plán sociálnych sluţieb obce Šuňava 2018-2022. Dôvodovú správu predniesol starosta obce. 

Aj túto správu dostali poslanci spolu s materiálmi na zastupiteľstvo. 

Komunitné plánovanie je jedna zo základných metód riadenia rozvojových procesov. Jeho 

podstatou je získavať a vyhodnocovať názory obyvateľov ţijúcich v obci Šuňava, vďaka 

ktorým je moţné spracovať podkladové materiály pre rôzne oblasti verejného ţivota.  
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Dokument je spracovaný podľa zákona č. 331/2017 Z.z. o sociálnych sluţbách s účinnosťou 

od 01.01.2018, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 448/2008 Z.z. o sociálnych sluţbách 

a o zmene a doplnení zákona č. 455/1991 Zb. o ţivnostenskom podnikaní v znení neskorších 

predpisov.  

Dokument „Komunitný plán sociálnych sluţieb obce Šuňava pre roky 2018-2022“ spracovala  

firma Prorozvoj, s.r.o.   

Dokument bol zverejnený na web stránke obce k pripomienkovaniu od 14.01.2019 - 

01.03.2019 . 

https://www.sunava.sk/urad-97/zverejnovanie/uradna-tabula/komunitny-plan-socialnych-

sluzieb-2018-2022-pripomienkove-konanie-

108.html?kshow=&sort=1&order=0&show=1&hledej=&nadpisy=ano&kde_hledat=sekce&k

ateg%5B4%5D=4&cas=starsi&doba=-1&casod=&casdo=&kshowback= 

Výsledok pripomienkovania: bez pripomienok 

Komunitný plán je k dispozícii na web stránke obce/zverejňovanie/úradná tabuľa/archívne 

záznamy: 

https://www.sunava.sk/e_download.php?file=data/uredni_deska/obsah103_4.pdf&original=ko

munitny-plan-socialnych-sluzieb-sunava-2.pdf 

 

Po prednesenej dôvodovej správe nasledovala rozprava. Tu upozornili poslanci na preklep v 

návrhu uznesenia k uvedenému bodu pre rok 2018-2019(!!opraviť 2022). Pripomienky 

k obsahu dokumentu neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava v súlade s § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

Komunitný plán sociálnych sluţieb obce Šuňava 2018-2022 

 

B: schvaľuje 

Komunitný plán sociálnych sluţieb obce Šuňava 2018-2022 

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing.M. Ilenčíková, J.Gorka, 

Ing. J. Fridman, M. Mišianik 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

Nehlasovali:   

  Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 33/2019 bolo schválené. 

BOD č. 16 Súťaž CTIF vo Švajčiarsku 

 

 K tomuto bodu vystúpil predseda DHZ Šuňava, Ing. J. Fridman. Poslancom hovoril, 

ţe tento rok naše dievčenské druţstvo mladých hasičov bude obec a Slovenskú republiku 

reprezentovať na medzinárodnej súťaţi CTIF. Súťaţ sa uskutoční v júli vo Švajčiarsku. 

Príprava druţstva je sústavná ale aj náročná. V spolupráci so základnou školou musia 

zabezpečiť kultúrny program na predstavenie národov a taktieţ reprezentačný stánok. Na 

príprave sa podieľa aj DPO SR (hlavne na vybavenie stánku a iné náklady). Nakoľko sa súťaţ 

koná vo Švajčiarsku, v pomerne drahej krajine, navrhuje preto, aby obecné zastupiteľstvo 

schválilo vreckové pre dievčatá a trénerov (10 dievčat a 2 tréneri). V rozprave k uvedenému 

bodu neboli príspevky a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava v súlade s § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

https://www.sunava.sk/urad-97/zverejnovanie/uradna-tabula/komunitny-plan-socialnych-sluzieb-2018-2022-pripomienkove-konanie-108.html?kshow=&sort=1&order=0&show=1&hledej=&nadpisy=ano&kde_hledat=sekce&kateg%5B4%5D=4&cas=starsi&doba=-1&casod=&casdo=&kshowback
https://www.sunava.sk/urad-97/zverejnovanie/uradna-tabula/komunitny-plan-socialnych-sluzieb-2018-2022-pripomienkove-konanie-108.html?kshow=&sort=1&order=0&show=1&hledej=&nadpisy=ano&kde_hledat=sekce&kateg%5B4%5D=4&cas=starsi&doba=-1&casod=&casdo=&kshowback
https://www.sunava.sk/urad-97/zverejnovanie/uradna-tabula/komunitny-plan-socialnych-sluzieb-2018-2022-pripomienkove-konanie-108.html?kshow=&sort=1&order=0&show=1&hledej=&nadpisy=ano&kde_hledat=sekce&kateg%5B4%5D=4&cas=starsi&doba=-1&casod=&casdo=&kshowback
https://www.sunava.sk/urad-97/zverejnovanie/uradna-tabula/komunitny-plan-socialnych-sluzieb-2018-2022-pripomienkove-konanie-108.html?kshow=&sort=1&order=0&show=1&hledej=&nadpisy=ano&kde_hledat=sekce&kateg%5B4%5D=4&cas=starsi&doba=-1&casod=&casdo=&kshowback
https://www.sunava.sk/e_download.php?file=data/uredni_deska/obsah103_4.pdf&original=komunitny-plan-socialnych-sluzieb-sunava-2.pdf
https://www.sunava.sk/e_download.php?file=data/uredni_deska/obsah103_4.pdf&original=komunitny-plan-socialnych-sluzieb-sunava-2.pdf
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A: berie na vedomie 

informáciu o príprave druţstva dievčat na medzinárodnej súťaţi CTIF vo Švajčiarsku 

 

B: schvaľuje 

vreckové pre účastníkov medzinárodnej súťaţe vo výške 50,-- eur na účastníka;  

spolu 600,-- €. 

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing.M. Ilenčíková, J.Gorka, 

Ing. J. Fridman, M. Mišianik 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

Nehlasovali:   

  Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 34/2019 bolo schválené. 

 

BOD č. 17 Obecný futbalový klub Šuňava – obstaranie striedačiek 

 

V tomto bode poslanci rokovali o poţiadavke predsedu OFK Šuňava na zabezpečenie 

striedačiek na futbalové ihrisko. Starosta dal slovo poslancovi M. Čubovi, aby povedal, prečo 

odmietol realizovať vyrobenie striedačiek. Ten hovoril, ţe ako poslanec nemôţe uţ pracovať 

pre obec no nakoniec priznal, ţe po zlých odozvách od občanov s predošlou jeho prácou nemá 

chuť sa zapájať do podobných prác. Pričom nešlo o to, ţe by jeho práca nebola kvalitná. 

Starosta na to reagoval, ţe pán Bajnok, ktorý poukazoval na výrobu bezbarierovej konštrukcie 

práve p. Čubom, sám odmietol výrobu striedačiek. Preto je otázka, kto striedačky vyrobí? 

Obec sa vţdy snaţí podobné práce zabezpečiť ľuďmi z obce (či uţ to bola výroba 

bezbariérového prístupu alebo prístrešky na kontajnery triedeného zberu), ktorých práca je 

rovnako kvalitná ako práca cudzích firiem. No od firiem sú výrobky o dosť drahšie. Týmto 

spôsobom sa hlavne šetria finančné prostriedky obce a výsledný produkt je omnoho 

kvalitnejší. V rozprave k tomuto bodu poslanci hovorili, ţe moţno by bolo dobré riešiť 

striedačky tak, aby boli prenosné. Taktieţ naznačovali, ţe či by sa predsa len  pán Čuba na to 

nepodujal. Nakoniec sa poslanci rozhodli hlasovať za návrh uznesenia, kde priamo predsedu 

OFK Šuňava poveria zabezpečením striedačiek.  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava v súlade s § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

poţiadavku OFK Šuňava na obstaranie striedačiek na futbalovom ihrisku, 

 

B: poveruje 

predsedu OFK Šuňava, Milana Zemana, obstarať výrobu striedačiek na futbalovom ihrisku. 

 

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing.M. Ilenčíková, J.Gorka, 

Ing. J. Fridman, M. Mišianik 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

Nehlasovali:   

  Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 35/2019 bolo schválené. 
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BOD č. 18 Informácia o ukončení nájmu obecnej budovy s. č. 256 

 

K tomuto bodu hovoril poslanec Ing. J. Fridman, ktorý bol s príslušnou komisiou 

zodpovedný za prevzatie obecnej budovy. Budova bola definitívne prevzatá aţ 25.02.2019, 

nakoľko 15.02.2019 kedy mala p. Moulaiová odovzdať budovu, budova nebola dostatočne 

vyprataná a nebola pripravená na odovzdanie. P. Moulaiová tam mala veľa svojich vecí 

z podnikateľskej činnosti a pod. Z uvedeného preberania budovy je vyhotovený zápis, 

inventúrny súpis a fotodokumentácia. Budova je v súčasnosti zabezpečená proti vstupu 

nepovolených osôb či mládeţi. Budova sa nepouţíva a v najbliţšom období bude posúdená 

odbornou osobou jej statika. Aţ po odbornom posúdení moţno rozhodnúť o jej ďalšom 

vyuţití.  

V rozprave k uvedenému bodu hovoril starosta obce. Ten zdôraznil, ţe túto budovu 

obec získala zadarmo a od r. 1992 do nej nič neinvestovala. Budovu by bolo potrebné 

rozsiahlejšie zrekonštruovať, zvonku sú azbestové dosky, betóny v zadnej časti terasy sú 

prepadnuté. Predošlá nájomníčka  tam urobila drenáţ okolo budovy, no tá nebola uskutočnená 

dôsledne. Priestory momentálne nie sú zatopené. Od občanov sú poţiadavky, aby sa do 

budovy vrátili potraviny s rozličným tovarom. Ďalej kontrolórka obce hovorila, ţe dlh na 

nájomnom p. Moulaiová doposiaľ stále nevyplatila. Suma dlhu je vo výške 2 759,01 eur. 

Obec môţe umoţniť splatenie cez splátkový kalendár (nie sú to dane, takţe splátkový 

kalendár je prípustný) a po čase návrh na exekúciu.  

V rozprave uţ neboli ďalšie pripomienky a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava v súlade s § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

informáciu o ukončení nájmu obecnej budovy s.č. 256. 

Prílohou k uzneseniu je zápis z odovzdávania budovy s fotografiami.  

 

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing.M. Ilenčíková, J.Gorka, 

Ing. J. Fridman, M. Mišianik 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

Nehlasovali:   

  Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 36/2019 bolo schválené. 

BOD č. 19 Interpelácie poslancov 

 

Do tohto bodu bola podaná interpelácia od poslankyne Ing. Márie Ilenčíkovej.  Pani 

Ilenčíková v interpelácii navrhuje, aby obecné zastupiteľstvo písomne upozornilo kontrolóra 

na opakované zanedbanie povinnosti vyplývajúcich z jeho funkcie: 

1. nakoľko v zmysle zákona o obecnom zriadení §18 d) je povinnosťou kontrolóra 

kontrolovať zákonnosť, účinnosť,  hospodárnosť a efektívnosť pri hospodárení a nakladaní 

s majetkom a majetkovými právami obce ...zmluva o prenájme majetku obce s p. Moulaiovou 

bola uzavretá v rozpore s legislatívou (neexistujúcim subjektom),  

2. v zmysle §9, ods. 2 zákona o obecnom zriadení, neboli dodrţané zákonné podmienky 

zverejnenia návrhu rozpočtu na rok 2019 a tým aj jeho predloţenia na schválenie obecnému 

zastupiteľstvu.  

Na interpeláciu odpovedal starosta obce Stanislav Kubaský:  
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at.1.– dodatok bol uzavretý na základe zmluvy o nájme z pred niekoľko desiatok rokov, p. 

Moulaiová vtedy bola riadne evidovaná ako podnikateľský subjekt. Povinnosťou p. 

Moulaiovej bolo oznámiť skutočnosť obci, ţe jej podnikanie bolo pozastavené či zrušené  

a to, ţe v zmysle serióznych dlhoročných vzťahov tak neurobila, svedčí o jej zlej 

podnikateľskej situácií a o jej charaktere. Nikto z vedenia obce, ba ani dokonca poslanci, ktorí 

jednohlasne hlasovali o predĺţení nájmu, nepredpokladali, ţe p. Moulaiová zájde aţ tak 

ďaleko a oklame obec a pracovníkov. Na to, ţe oklamala obec a nikto to nezistil, ani 

kontrolórka obce, ba ani poslanci OZ, uznali všetci a z tohto prípadu samozrejme aj hlavná 

kontrolórka vyvodila závery pre svoju ďalšiu činnosť a preto starosta nepovaţuje za potrebné 

vyvodzovať voči kontrolórke ďalšie disciplinárne či iné opatrenia, ktoré poslankyňa navrhuje. 

Ani p. Ilenčíková nenamietala a nezistila pri schvaľovaní dodatkov o nájme, ţe pani 

Moulaiová klame.  Ak by mal starosta vyvodzovať dôsledky voči hlavnej kontrolórke, tak aj 

poslanci by mali vyvodiť dôsledky voči svojmu konaniu a hlasovaniu!  V tejto časti 

interpelácie sa ozval aj poslanec Ing. J. Fridman, ktorý hovoril, ţe p. poslankyňa Ilenčíková 

v predchádzajúcich obdobiach ako členka a predsedníčka komisie obchodu nebola ani raz na 

kontrole prevádzky u p. Moulaiovej. Prečo???? Aj toto je jedna z činností komisie obchodu, 

ktorú nesplnila. Poslanec reagoval, ţe keď pred pár dňami vedela poslankyňa zvolať komisiu 

a ísť na kontrolu potravín v niţnej časti obce, prečo tak neurobila aj pred rokmi do prevádzky 

p. Moulaiovej, ktorá vykonávala podnikateľskú činnosť v prenajatých priestoroch obce?! 

at.2. – návrh rozpočtu obce podľa novely zákona o obecnom zriadení má byť zverejnený na 

úradnej tabuli a na stránke obce; Pred novelou zákona, povinnosť zverejňovať návrh rozpočtu 

na web stránke obce, platila predovšetkým pre väčšie obce a mestá, ktoré mali aj zriadené 

webové sídlo. Avšak obec návrh zverejnila na úradnej tabuli (fyzicky na obecnom úrade). 

Týmto zákon dodrţala v čiastkovom znení, to však nespôsobuje neplatnosť schválenia 

rozpočtu obce. Rozpočet bol schválený v novembri 2018 bez pripomienok a všetkými 

poslancami. Ak poslankyňa zistila, ţe návrh nebol na web stránke, mala na to upozorniť pri 

prerokovaní uvedeného návrhu rozpočtu. Na to, ţe návrh nebol zverejnený, hlavná 

kontrolórka bola upozornená zo strany obecného zastupiteľstva na predchádzajúcom zasadaní. 

To povaţuje starosta za dostačujúce ako upozornenie hlavnej kontrolórky na plnenie si 

svojich povinností.  

 

K tomuto vystúpila aj hlavná kontrolórka, ktorá priamo reagovala na poslankyňu 

Ilenčíkovu, ktorá sa vyviňovala argumentom, ţe pozastavenie podnikateľskej činnosti p. 

Moulaiovej  nemohla zistiť, nakoľko v dodatku zmluvy nebolo uvedené IČO. Hlavná 

kontrolórka jej povedala, ţe je to z jej strany neférové, keďţe pochybili obidve rovnako, 

vyhovárať sa na to, ţe si nevedela overiť podnikateľskú činnosť p. Moulaiovej v 

ţivnostenskom registri, pretoţe nemala IČO, je u nej s ekonomických vzdelaním chabé. 

V obci sa poznajú osobne uţ dlhé roky a o to viac ju zaráţa jej reakcia a chápe to ako nejakú 

osobnú intervenciu poslankyne voči jej osobe, veď predsa kaţdý človek má právo na omyl. 

BOD č. 20 Rôzne 

 

 V tomto bode ako prvý vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Poslancov 

informoval o havarijnej situácii na prečerpávacej stanici obecnej kanalizácie vo vyšnej časti 

obce. Pokazilo sa čerpadlo, ktorého oprava uţ nie je moţná. Na zabezpečenie plynulej 

prevádzky kanalizačného potrubia je potrebné  zabezpečiť nové čerpadlo. Od uvedenia 

prečerpávacej stanice do prevádzky ( čo je 22 rokov) sa čerpadlo vţdy iba opravovalo, no 

teraz jeho porucha je neodstrániteľná. Po prieskume trhu najniţšia cena bez DPH je cca. 

4200,-- eur. Keďţe sa jednalo o stav havarijný, starosta čerpadlo objednal, a teraz je potrebné 
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dodatočne schváliť finančné prostriedky, nakoľko ide o vyššiu poloţku. Poslanci sa preto 

k tomuto bodu uzniesli na nasledujúcom uznesení:  

 

Riešenie havarijného stavu čerpadla na prečerpávacej stanici 
Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava v súlade s § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

informáciu o havarijnom stave neodstrániteľnej poruchy čerpadla na prečerpávacej stanici, 

B: schvaľuje 

finančné prostriedky vo výške 5249,-- € na kúpu čerpadla 100-GFHU-250-GO-LU. 

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing.M. Ilenčíková, J.Gorka, 

Ing. J. Fridman, M. Mišianik 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

Nehlasovali:   

  Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 37/2019 bolo schválené. 

 

 Potom vystúpil predseda Rady školy, Ing. J. Fridman, ktorý prítomných informoval 

o výsledku voľby riaditeľa Základnej školy s materskou školou Šuňava. Termín výberového 

konania bol Radou školy stanovený na 26.03.2019.  Na uvedenom termíne boli pohovorom 

vypočutí kandidáti a následne bol v tajnom hlasovaní uskutočnený výber riaditeľa. Po voľbe 

bol doručený starostovi obce návrh na vymenovanie nového riaditeľa. Ten 29.03.2019 

odovzdal zvolenej riaditeľke dekrét o zvolení.   

Poslanci sa uzniesli na nasledujúcom uznesení:  

Voľba riaditeľa Základnej školy s materskou školou v Šuňave – informácia 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava v súlade s § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

informáciu o voľbe riaditeľa Základnej školy s materskou školou v Šuňave, kde hlasovaním 

Rady školy bola zvolená kandidátka PaedDr. Anna Hroboňová.  

 

Hlasovanie:    
Za: 8 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing.M. Ilenčíková, J.Gorka, 

Ing. J. Fridman, M. Mišianik 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

Nehlasovali:   

  Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 38/2019 bolo schválené. 

Bod č. 21 Diskusia 

 

 V diskusii sa poslanec Matúš Cvaniga informoval o stave vysporiadania pozemkov,  

o stave kanalizácie a vodovodnej siete na uliciach Lúčna a Tatranská. Starosta hovoril, ţe je 

potrebné najprv získať predbeţný súhlas od vlastníkov a následne sa bude robiť zmluva. Obec 

sa bude snaţiť čo najviac vlastníkov z LV-čiek vysporiadať výkupom a aţ po všetkých 

snahách bude následne moţné robiť vyvlastňovacie konanie (pre kanalizáciu). Čo sa týka 
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vodovodnej siete, v najbliţšom čase bude vydané stavebné povolenie a následne bude môcť 

starosta rokovať o zdruţenej investícií s Podtatranskou vodárenskou spoločnosťou.   

 V diskusii dostali priestor aj prítomní občania. Pýtali sa k jednotlivým bodom 

programu rokovania. Ďalej sa informovali o spustení optickej siete v obci, o potrebe opravy 

miestnych komunikácií po zime a taktieţ kládli otázky ohľadom separovaného zberu (čo sa 

zbiera, harmonogram zberu a pod.). Poslankyňa Ing. M. Ilenčíková hovorila o komunikácii 

s občiankou Luciou Bérešovou, ktorá má záujem prísť spolu so zahraničným zborom do obce 

v júli 2019. Starosta nemá problém zabezpečiť pre účastníkov ubytovanie či stravu, veď obec 

má ubytovacie zariadenie a stravu je moţné zabezpečiť pri p. Ukaovej. Pani Bérešová vraj 

písala e-mail na obec. Bohuţiaľ e-mail na ţiadnu elektronickú adresu do obce nedorazil, ale 

samozrejme obec rada privíta zahraničných návštevníkov a skontaktuje sa s p. Bérešovou. 

  

Záver 

Po diskusii starosta obce Stanislav Kubaský poďakoval prítomným za účasť 

a rokovanie ukončil.  

 

 

 

                               Stanislav Kubaský

                              starosta obce                       

 

 

 

 

 

Zapísala:      Overovatelia zápisnice:   

Ing. Anna Vilimová               Matúš Cvaniga 

      Miroslav Čuba  

 

 

 

 

Kontrolór: Mgr. Alena Zajacová 

 

                                             

 

 

 

 
 


